
در  اخیر  هفته های  طی  برق  قطع   
دفعات زیاد، به مدت طولانی و در مناطق 
مشکلات  کرمان  شهرستان  مختلف 
کرده  ایجاد  شهروندان  برای  را  زیادی 
برخی  در  همۀ مشکلات،  کنار  در  است. 
مناطق به دلیل عدم تجهیز دستگاه های 
برق،  تغذیۀ  و  ذخیره  منبع  به  مخابراتی 
در زمان خاموشی آنتن دهی موبایل ها نیز 
قطع می شود و امکان استفاده از تلفن و 

اینترنت هم وجود ندارد.
این در حالی ست که قرار بود با اجرای 
و  کشاورزی  بخش  در  خاموشی  برنامۀ 

صنعت، برق منازل خانگی تامین شود.
مردادماه   31 عصر  کرمان  استاندار 
قطع  معضل  دربارۀ  خبرنگاران  جمع  در 
بر  تاکید  با  شهروندان،  مشکلات  و  برق 
این که توزیع برق باید دربارۀ خاموشی ها 
دلیل  »به  گفت:  کند،  اطلاع رسانی 
پیش  نیروگاه   دو  یکی  در  که  موضوعی 
دو  تقریبا  و  شد  کم  تولید  یکدفعه  آمد، 
آمده  به وجود  مشکل  این  است  هفته 
داد:  ادامه  فداکار  محمدمهدی  است«. 
را  برق  قطع  ساعت  باید  برق  »شرکت 
به  هم  بار  سه  یا  دو  کند،  اطلاع رسانی 
آن ها تذکر دادیم که زمان خاموشی ها را 

به مردم اعلام کنند«.
وی در ادامه با بیان این که اصلا موافق 
شد:  یادآور  نبودیم،  کشاورزی  برق  قطع 
رئیس جمهور  در حضور  را  موضوع  »این 
کار  این  که  کردیم  اعلام  هم  شهید 
آسیب  کشاورزی  تولید  زیرا  نکنید  را 
بعضی  »در  افزود:  فداکار  می بیند«. 
برق  هستند  راضی  مردم  روستاها  از 
خانه هایشان قطع شود ولی برق چاه های 
فصل  این که  دلیل  به  آن ها  کشاورزی 
سیاست  ولی  نشود،  قطع  است،  باروری 

وزارت نیرو این بود«.
برق(  )مدیریت  »متاسفانه  گفت:  وی 
اختیار  در  اگر  نبود،  استان ها  اختیار  در 
عمل  دیگری  شیوۀ  به  بود  خودمان 
می کردیم  صحبت  مردم  با  می کردیم، 
ولی  می برُدیم  پیش  دیگری  شکل  به  و 
کرمان  در  آن  دیسپاچینگ  ساماندهی 

نیست«. 
پروژۀ انتقال آب خلیج فارس به 
رفسنجان وارد بازی رسانه ای شد

دربارۀ  همچنین  کرمان  استاندار 

به  خلیج فارس  آب  انتقال  پروژۀ  افتتاح 
شهر رفسنجان قبل از برگزاری انتخابات 
از  رفسنجان  امام جمعه  عذرخواهی  و 
مبنی  جمعه  نماز  خطبه های  در  مردم 
پروژه  افتتاح  زمان  در  که  آبی  این که  بر 
داشته آب خلیج فارس  لوله ها جریان  در 
زمینه  این  »در  داد:  توضیح  استۀ  نبوده 
در حق خدمتی که شده است، ظلم شد«.

هزار  از  بیش  این که  بیان  با  فداکار 
میلیارد تومان در این پروژه سرمایه گذاری 
شده است توضیح داد: »آب دو روز قبل 
از افتتاح پروژه، باز شده بود و در مسیر 
می آمده، آن روز ابتدا قرار بود ارتباط در 
هم  آن  از  قبل  شود،  برگزار   R2 مخزن 
اما  می آمد،  آب  و  بود  باز شده  آب  شیر 
بعد از آن، چون من عجله داشتم و باید 
به جلسه ای در کرمان می رسیدم قرار شد 

مراسم در رفسنجان انجام شود«.
عید  از  پروژه  »این  داد:  ادامه  وی 
آماده بود. 28 اسفند شرکت واسکو پروژه 
آیت الله  شهید  بود  قرار  و  داد  تحویل  را 

رئیسی برای افتتاح بیایند«.
بعضی  دربارۀ  کرمان  استاندار 
پروژه  این  افتتاح  بر  مبنی  اظهارنظرها 
انتخابات  آستانۀ  در  ناقص  به صورت 
به  ربطی  »انتخابات  کرد:  خاطرنشان 
پروژه نداشت و ظلم به پروژه شد که در 

این فضا قرار گرفت«.
تومان  میلیارد  افزود: »چند هزار  وی 
برای این پروژه هزینه شده است و برای 
اولین بار است که شهری در ایران در این 
استفاده  دریا  آب  از  می خواهد  مقیاس 
در  آب  آرسنیک  دیگر  سوی  از  و  کند 
رفسنجان بالاست و این آب آن مشکل را 
اصلاح می کند اما ناگهان پروژه به دلیل 

این کار آسیب دید«.
فداکار گفت: »آقای عسکری بعد از آن 

یک بیانیۀ مفصل دادند زیرا ایشان انسان 
بازی  وارد  موضوع  اما  هستند  حق طلبی 

رسانه ای شد«. 

دلیل توقف پروژۀ انتقال آب
 به کرمان

پروژۀ  تاخیر  درخصوص  سپس  وی 
کرمان  شهر  به  خلیج فارس  آب  انتقال 
بیان کرد: »پروژه به دلیل اختلاف مالی با 
وزارت نیرو مدتی متوقف بود. شرکت های 
صنعتی متعهد شده بودند 700 میلیارد 
میلیارد   200 که  کنند  پرداخت  تومان 
آن  مابقی  و  بودند  پرداخت کرده  نقد  را 
بیش   R2 مخزن  تا  رفسنجان  خط  هم 
کردند.  هزینه  تومان  میلیارد  هزار  از 
سهم  که  می گفتند  صنعتی  شرکت های 
کیلومتر   20 از  بیش  اجرای  در  را  خود 
نیرو  وزارت  اما  کردند  پرداخت  پروژه  از 
را  میلیارد   700 هنوز  که  داشت  تاکید 
برای  طرح  دلیل  همین  به  و  نپرداختید 

مدتی متوقف شد«.
استاندار کرمان افزود: »از سوی دیگر 
ابتدا سازمان آب منطقه ای  مجری طرح 
موافقت  عدم  وجود  با  بعد  و  بود  استان 
استان، وزارت نیرو این کار را به آب نیرو 
که  شد  سبب  نیز  موضوع  این  و  سپرد 

پروژه حدود سه چهار ماه معطل بماند«.
حال  در  کار  »الان  کرد:  اضافه  وی 
به کرمان هم می رسد  انجام است و آب 
و مشکل شهر را به لحاظ پدافندی حل 

می کند«.
ادامه داد: »قطعی هایی که در  فداکار 
سطح شهر مشاهده می شود در بسیاری از 
موارد قطعی آب نیست بلکه به دلیل افت 
خانه های  محله ها  برخی  در  است.  فشار 
چند  آپارتمان های  به  بزرگ  طبقۀ  یک 
آبرسانی  شبکه  اما  شده  تبدیل  واحدی 

تغییر نکرده است«. 
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رئیس پلیس پیشگیری فرمانده 
انتظامی استان کرمان:

گلزار شهدای کرمان در ردۀ 
مهم امنیتی قرار گرفت

فرمانده  پیشگیری  پلیس  رئیس  جامعه:  گروه 
با حضور معاون  انتظامی استان کرمان در جلسه ای 
حادثه  از  »بعد  گفت:  شهرداری  شهری  خدمات 
تروریستی در گلزار شهدای کرمان در سال گذشته، 
توقعات از شهرداری بیشتر شده و موضوعات امنیتی 
و امنیت با حساسیت بیشتری در محدوده یادشده، 

دنبال می شود«.
مکاتبه  در  دلیل،  این  »به  افزود:  نجفی  اکبر 
گلزار  برای  اهمیت  رده  با  کشور  امنیت  شورای  با 
شهدای کرمان از لحاظ امنیت، موافقت شده است«.

وی تاکید کرد: »گلزار شهدای کرمان هم اکنون، 
اقدامات  به دنبال  و   دارد  قرار  امنیتی  مهم  رده  در 
و  ایمنی  تامین  برای  دید  آینده نگری  با  اساسی، 

امنیت در گلزار شهدا هستیم«.
انتظامی شهرستان  فرمانده  وی  کرنا،  گزارش  به 
برگزار  مردادماه   30 که  نشست  این  در  نیز  کرمان 
شد، گفت: »در ردۀ حفاظت کننده، تکلیف و الزاماتی 
تعدادی  دستورالعمل،  بند   22 از  که  دارد  وجود 
به  مربوط  بخشی  و  انتظامی  نیروی  به  مربوط 

شهرداری است«.
مساحت  اینکه  بیان  با  پورامینایی  مهدی 
افزود:  است،  مترمربع   8000 کرمان  گلزارشهدای 
»استقرار گیت های حفاظتی به صورت کامل و جامع 

ازجمله ضرورت هاست«.
کلانتری  ویژه  ساختمان  ساختِ  ادامه،  در  وی 
استقرار  بازدارنده،  در گلزار شهدا، نصب سامانه های 
مواردی  برای  سخت افزاری  و  نرم افزاری  تجهیزات 
دوربین های  اجرای  و  مسیرها  مشخص  کردن  مثل 
مسیر،  در  حفاظتی  سه گانه  لایه بندی  حساس تر، 
در  محدوده،  این  در  پارکینگ ها  وضعیت  بررسی 
تامین  ارتفاعات،  در  دیدبانی  برج های  گرفتن  نظر 
فیزیک و مشخص کردن  از موانع  استفاده  روشنایی، 
ازجمله  را  خدماتی  و  امدادی  نیروهای  استقرار 

دستورالعمل ها مطرح کرد. 

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق کرمان 
مطرح کرد؛

تامین ارز واردات با فروش 
ارزان پسته 

کشاورزی  کمیسیون  رئیس  اقتصاد:  گروه 
توسط  بازار  قیمت  زیر  پسته  فروش  کرمان  اتاق 
و  صادراتی  کوتاژ  از  استفاده  برای  شرکت ها  برخی 
می تواند  که  دانست  مهم  موضوعی  را  اظهارنامه ها 

صنعت پسته را به خطر بیندازد.
این  ترابی موسوی،  سیدمحمدرضا  گفتۀ  به 
شرکت ها برای واردات مواد و قطعات مورد نیاز خود، 
قیمتی  هر  به  را  آن  بعد  و  می کنند  صادر  را  پسته 
فروش  به  کشور  از  خارج  بازارهای  در  بتوانند  که 

می رسانند.
کرد:  بیان  وی  آنلاین،  ایران  اتاق  گزارش  به 
درصد   40 تا   20 بین  که  شرایطی  در  »متاسفانه 
خاموشی  و  برق  قطع  دلیل  به  کرمان  استان  پسته 
رفته  بین  از  و  پوک شده  کشاورزی  موتورپمپ های 
مواد  واردات  برای  که  شده   پیدا  شرکت هایی  است، 
اولیه و قطعات مورد نیاز خود، پسته را صادر می کنند 
و به دلیل این که نیازی به درآمد آن ندارند، پسته را 

در بازارهای خارجی زیر قیمت می فروشند«.
از  استفاده  را  شرکت ها  این  هدف  ترابی موسوی 
کوتاژ صادراتی و اظهارنامه بیان کرد و افزود: »آن ها 
را  نیاز خود  مورد  مواد  پسته  صادرات  این  قبال  در 
وارد می کنند که این موضوع  قیمت پسته، صنعت 

پسته و کشاورز را به نابودی می کشاند«.

تا پایان امسال؛
اتباع غیرمجاز 

ایران را ترک کنند

گروه جامعه: وزیر کشور در خصوص برنامۀ دولت 
چهاردهم برای ساماندهی اتباع غیرمجاز گفت: »یکی 
گفته ام  برنامه ها هم  در  که  من  اصلی  اولویت های  از 
ملزم  هم  برنامه  قانون  است.  بیگانه  اتباع  موضوع 
کرده که ما لایحه اش را بدهیم و ان شاءالله در همان 
زمان بندی مشخص شده لایحۀ تشکیل سازمان ملی 
شروع  هم  را  کار  و  می دهیم  مجلس  به  را  مهاجرت 

خواهیم کرد«.
خصوص  در  سؤالی  به  پاسخ  در  مؤمنی  اسکندر 
اینکه فرمانده مرزبانی فراجا اعلام کرده اتباع غیرمجاز 
نیز  کنند،  ترک  را  ایران  باید   1403 سال  پایان  تا 
بیان کرد: »این مسأله هم در جریان است و پیگیری 
می کنیم«. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، مراسم 
و  سیزدهم  دولت های  کشور  وزرای  معارفۀ  و  تکریم 
در  رئیس جمهور  حضور  با  شهریورماه   ۵ چهاردهم، 

محل وزارت کشور برگزار شد.
»امروز  کرد:  خاطرنشان  مراسم  این  در  مؤمنی 
کشور ما بیشتر از هر زمان دیگری به آرامش، وفاق 
استانداران  و  فرمانداران  دارد.  نیاز  ملی  و همبستگی 
بهترین نقش را در این زمینه دارند. اصلی ترین اولویت 

ما حفظ کرامت در همۀ امور است«.
وی با اشاره به نامۀ امام علی )ع( به مالک افزود: 
همبستگی  افزایش  است؛  وحدت  دین،  »ستون 
افزایش  زمینۀ  نظام  کارگزاران  به  مردم  اعتماد  و 
از  لحظه ای  نباید  استانداران  بود.  خواهد  مشارکت 
احساس  باید  هم  مردم  و  شوند  غافل  خدمت رسانی 

امنیت داشته باشند«.

رئیس اتاق کرمان: 
دولت دست تامین اجتماعی را 
برای درآمد باز گذاشته است

اینکه  به  اشاره  با  اتاق کرمان  گروه اقتصاد: رئیس 
اجتماعی  تامین  سازمان  به  بسیاری  بدهکاری  دولت 
دارد و این مجموعه را برای کسب درآمد آزاد گذاشته 
است، گفت: »به نظر می رسد دولت به سازمان تامین 

اجتماعی به عنوان یک بنگاه پولساز نگاه می کند«.
سیدمهدی طبیب زاده در کارگاه آموزشی آشنایی با 
قوانین تامین اجتماعی و آیین نامه های مربوطه افزود: 
تامین  برای  اجتماعی  تامین  سازمان  دست  »اینکه 
واقع  در  شده،  گذاشته  باز  درآمد  کسب  و  هزینه ها 
کارفرمایان را با مشکل و سختگیری های بسیاری روبه رو 
کرده است«. وی ادامه داد: »گفته شده سهمیه ای برای 
درآمدهای سازمان تامین اجتماعی در نظر گرفته شده 
و همین دیدگاه باعث ایجاد آیین نامه ها و بخشنامه های 

فراوان و هر روزه شده است«.
طبیب زاده  کرمان،  اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
اظهار کرد: »از همۀ موقعیت ها برای اصلاح این دیدگاه 
جدید  دولت  در  امیدواریم  و  کرد  خواهیم  استفاده 
بتوان  اجتماعی  تامین  و  رفاه  کار،  وزیر  استقرار  با 
دغدغه های فعالان اقتصادی در حوزۀ تامین اجتماعی 

را کاهش داد«.
وی یادآور شد: »مسائل مربوط به تامین اجتماعی 
فعالان  اصلی  چالش های  و  مشکلات  جزو  همواره 
اقتصادی بوده که هدف ما انجام پیگیری های لازم برای 
این  این حوزه است که در  تغییرات اساسی در  ایجاد 
رابطه در استان کرمان کمیته مشترکی با دادگستری 
استان برای بررسی و حل مشکلات تشکیل داده ایم«. 

خبر خبر

مخالف قطع برق کشاورزی هستیم
استاندار کرمان در جمع خبرنگاران:

پروین میرزاحسینی 

رئیس جهاد کشاورزی جنوب استان:

طوفان و بارندگی خرمای جنوب کرمان را نابود کرد
جهاد  سازمان  رئیس  اقتصاد:  گروه 
به  اشاره  با  کرمان  جنوب  کشاورزی 
گفت:  استان  جنوب  در  اخیر  بارش های 
جنوب  شهرستان های  در  خرما  »محصول 
 3۵ بین  بارندگی  و  طوفان  اثر  بر  کرمان 
مجموع  در  و  دیده  درصد خسارت  تا 80 
حدود ۵۶ درصد کل محصول خرمای این 

منطقه از بین رفته است«.
افزود: »برآورد می شود  احمدپور  احمد 
به خرمای  ریال  میلیارد  از 30 هزار  بیش 

جنوب کرمان خسارت وارد شده است«.
وی یادآور شد: »همچنین ممکن است 
به دلیل بارندگی های اخیر بخش دیگری از 
محصول دچار ترشیدگی شود که علائم آن 
چند روز بعد نمود پیدا می کند و به همین 
دلیل میزان خسارت افزایش خواهد یافت«. 
احمدپور با بیان اینکه بیشترین خسارت ها 
مربوط به شهرستان های جیرفت و عنبرآباد 
بوده ادامه داد: »حدود 80 درصد محصول 
هزار   23 و  رفته  بین  از  جیرفت  خرمای 
میلیارد ریال خسارت به این محصول وارد 

شده است«.
اخطارهای  وجود  »با  کرد:  اضافه  وی 
با  محصول  برداشت  امکان  هواشناسی 
از رقم ها  سرعت وجود نداشت زیرا برخی 

کار  نیروی  همچنین  و  می رسند  دیرتر 
فراهم  به راحتی  خرما  برداشت  مختص 

نمی شود«.
سازمان  رئیس  کرمان،  ایرنا  گزارش  به 
ادامه  در  کرمان  جنوب  کشاورزی  جهاد 
نخیلات  از  هکتار  هزار   30« داد:  توضیح 
و  است  بارور  کرمان  جنوب  کشت  زیر 
خرما  تولید  تن  هزار   220 گذشته  سال 
داشته ایم«. وی در خصوص وضعیت بیمه 
محصولات بیان کرد: »بیمه برای کشاورزان 
و  بیمه  حق  میزان  زیرا  ندارد  جذابیت 

پرداختی خسارت مناسب نیست«.
و  خرما  »بیمه   داد:  ادامه  احمدپور 
یا  ترجیحی  بیمۀ  شیوۀ  به  باید  مرکبات 
مبتنی بر عملکرد باشد، بر اساس حجم و 

نوع محصول تعرفۀ بیشتری داده می شود و 
خسارت هم بر اساس تعرفه و با پرداخت 
»خرما  گفت:  وی  گیرد«.  صورت  بیشتر 
ریسک  ضریب  که  است  محصولاتی  جزو 
برای  چندانی  تمایل  بیمه  و  دارد  بالایی 

قبول ندارد«.
احمدپور افزود: »ما گزارش خسارت را 
به بیمه دادیم که کارشناسان خود را برای 
بررسی محصول کشاورزانی که باغ خود را 

بیمه کرده اند اعزام کنند«.
وی یادآور شد: »خسارت پرداختی بیمه 
جوابگوی ضرر کشاورز نخواهد بود بنابراین 
تا از طریق مدیریت بحران  پیگیر هستیم 
استان، کشور و وزارتخانه کمکی تاثیرگذار 

صورت گیرد«. 


